
NAPOMENA:  

Usmeni odgovor na postavljeno pitanje poslanika Snježane Railić sa 30. sjednice Predstavničkog 
doma PSBiH. (Izvod iz stenograma.) 
 

VESELIN POLJAŠEVIĆ: 

Uvaženi predsjedavajući Parlamenta i Savjeta ministara, dame i gospodo poslanici, nema 

uvažene poslanice Rajilić, ali zbog javnosti i zbog vas na postavljeno pitanje, ustvari bila su 

dva pitanja, a to je: 

Kada će Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o bezbjednosti saobraćaja 

naći se u ovoj proceduri? 

Prema planu i programu koji je usvojio Savjet ministara, to je 12. mjesec ove godine. 

Kada je riječ o ovom drugom dijelu pitanja, o edukaciji, polaganju vozačkih ispita, 

moram da kažem da sam ja obaviješten i u javnosti, odnosno u medijima pročitao sam te 

informacije da se pojavljuju kojekakvi priručnici. Moram reći da Ministarstvo komunikacija i 

transporta nije nadležno za ovu oblast, da je po zakonskim aktima, odnosno pravilnicima 

uređeno to na takav način da entiteti, odnosno kantoni i županije, odnosno ministarstva 

obrazovanja, dakle, organizuju na način koji oni misle da treba raditi edukaciju vozača. 

Prema tome, ovo sad što se dešava što se pojavljuje na internetima i kojekuda, mislim da 

je jedna ilegalna radnja i da nije dobra. A da ministarstva obrazovanja, dakle entiteta, kantona 

i županija, trebaju da preduzmu određene aktivnosti kako bi se to spriječilo, odnosno da urade 

oni priručnike koji će, dakle, biti na snazi, biti validni. 

Hvala vam. 


